

استمارة الترشح لعضوية مجلس الإدارة واللجان المنبثقة Board and Subcommittee Membership Nomination Application Form



Table of Contents	ويات	المحت
- Definitions	التعاريف	-
- Nomination Request	طلب الترشّع	-
- Personal information	المعلومات الشخصية	-
- Curriculum Vitae	السيرة الذاتية	-
- Independence Assessment	تقييم صفة الاستقلالية	-
- Disclosure of Competing Business	الافصاح عن الأعمال المنافسة	-
- Disclosure of Transactions and Contracts	41. ti . = ti ti .\$ti i .\$ti	_
with the Bank	الافصاح عن الأعمال والعقود مع البنك	_
- Check list for Completion of Nomination	_ ^ 711 - 1 11 11 - < 1 7 - 112 *12	_
Requirements	قائمة التحقق من اكتمال متطلبات الترشح	-



Definitions Definitions

The following terms - wherever they appear in this Application Form - shall have the meanings indicated below, unless the context requires otherwise:

Bank or ANB: Arab National Bank.

Board or Board of Directors: The Board of Directors of the Bank.

Board Committees: Committees emanating from the Board of Directors of the Bank.

Non-Executive Member: A member who is not a full-time member of the executive management of the Bank and who does not participate in performing its daily activities

Independent Director: A non-executive member of the Board who enjoys complete independence in their position and decisions. These include but are not limited to independence affecting issues mentioned in the independence Assessment Form.

Relatives:

- Fathers, mothers, grandfathers and grandmothers and their ancestors.
- Children and grandchildren and their descendants.
- Siblings, maternal and paternal half-siblings.
- Husbands and wives.

Bank Group: Arab National Bank and its subsidiaries.

Executive Management: The functions, roles and responsibilities entrusted to those positions who take, propose, and implement strategic decisions and manage the business processes including Senior Management positions that requires SAMA's non-objection for appointment.

Senior Executive: Executive Management who are reporting directly to the Managing Director.

Affiliate: A person who controls another person or is controlled by that other person, or who is under common control with that person by a third person. In any of the preceding, control could be direct or indirect.

Subsidiary: Another company which the Arab National Bank controls.

يقصد بالمصطلحات الآتية -أينما وردت في هذه الاستمارة- المعاني المبينة أمام كلٌ منها، مالم يقتض السياق خلاف ذلك:

البنك: البنك العربي الوطني anb.

المجلس أو مجلس الإدارة: مجلس إدارة البنك.

اللجان المنبثقة: اللجان المنبثقة عن مجلس إدارة البنك.

العضو غير التنفيذي: العضو غير المتفرغ للإدارة التنفيذية للبنك، ولا يشارك في أعمالها اليومية.

العضو المستقل: عضو مجلس إدارة غير تنفيذي يتمتع بالاستقلال التام في مركزه وقراراته، ولا تنطبق عليه - على سبيل المثال لا الحصر - أي من عوارض الاستقلالية المذكورة في نموذج تقييم الاستقلالية.

الأقارب أوصلة القرابة:

- الآباء والأمهات والأجداد والجدات وان علوا.
 - الأولاد وأولادهم وان نزلوا .
 - · الإخوة والأخوات الأشقاء، أو لأب، أو لأم.
 - الأزواج والزوجات.

مجموعة البنك: البنك العربي الوطني والشركات التابعة له.

الإدارة التنفيذية: الوظائف والأدوار والمسؤوليات المسندة إلى مناصب الأفراد الذين يعملون على اتخاذ القرارات الاستراتيجية واقتراحها وتنفيذها وإدارة العمليات، بما في ذلك مناصب الإدارة العليا التي تتطلب عدم ممانعة البنك المركزي السعودي للتعيين.

كبار التنفيذيين: المدراء من الإدارة التنفيذية التابعين إداريا للعضو المنتدب.

تابع: الشخص الذي يسيطر على شخص آخر، أو يسيطر عليه ذلك الشخص الآخر، أو يشترك معه في كونه مسيطراً عليه من قبل شخص ثالث. وفي أي مما سبق تكون السيطرة بشكل مباشر أو غير مباشر.

الشركات التابعة: أي شركة يسيطر علها البنك العربي الوطني.



Controlling Interest: The ability to influence actions or decisions of another person directly, indirectly, individually or collectively with a relative or an affiliate through:

- 1. owning 30% or more of the voting rights in a company,
- having the right to appoint 30% or more of the administrative team members.

Definition of Competing Business: The following shall be deemed participation in any business that may compete with the Bank or any of its activities:

- the Board members' establishing a company or a sole proprietorship or the ownership of a controlling percentage of shares or stakes in a Company or any other entity engages in business activities that are similar to the activities of the Bank or its group.
- accepting membership in the Board of a company, an entity that is competing with the Bank or its group or managing the affairs of a competing sole proprietorship or any competing company of any form, except the Bank's affiliates.
- the Board member's acting as an overt or covert commercial agent for another company or entity competing with the Bank or its group.

Indirect Interest: An interest shall be considered indirect if the business and contract executed for the bank's account may result in financial or non-financial benefits to, but not limited to, the following categories:

- 1. The relatives of the Board member.
- A partnership, limited partnership or limited liability company where any Board member or any of his/her relatives is a partner in it or among its Senior executives.
- A joint stock company or simplified joint-stock company in which a Board member or any of their relatives, individually or collectively, own (5%) or more of its total ordinary shares.
- An entity other than companies in which a Board member or any
 of their relatives has ownership or is managing it.
- An entity or a company where a Board member or any of their relatives is a member of its board of directors or a senior executive, except for the Bank's affiliates.

حصة السيطرة: القدرة على التأثير في أفعال أو قرارات شخص آخر، بشكل مباشر أو غير مباشر، منفرداً أو مجتمعاً مع قريب أو تابع، من خلال:

- ١. امتلاك نسبة تساوى ٣٠٪ أو أكثر من حقوق التصويت في شركة.
 - ٢. حق تعيين ٣٠٪ أو أكثر من أعضاء الجهاز الإداري.

مفهوم أعمال المنافسة: يدخل في مفهوم الاشتراك في أي عمل من شأنه منافسة البنك في نشاطه أو منافسته في أحد فروع النشاط الذي يزاوله، ما يلي:

- تأسيس عضو مجلس الإدارة لشركة أو مؤسسة فردية أو تملك نسبة مؤثرة لأسهم أو حصص في شركة أو منشأة أخرى، تزاول نشاطاً من نوع نشاط البنك أو مجموعته.
- قبول عضوية مجلس إدارة شركة أو منشأة منافسة للبنك أو مجموعته،
 أو تولي إدارة مؤسسة فردية منافسة أو شركة منافسة أياً كان شكلها،
 فيما عدا تابعي البنك.
- حصول العضو على وكالة تجارية أو ما في حكمها، ظاهرة كانت أو مستترة،
 لشركة أو منشأة أخرى منافسة للبنك أو مجموعته.

المصلحة غير مباشرة: تُعدّ المصلحة غير مباشرة إذا كانت الأعمال والعقود التي تتم لحساب البنك يمكن أن تحقق فوائد مالية أو غير مالية للفئات التالية -على سبيل المثال لا الحصر:-

- ١. لأقارب عضو مجلس الإدارة.
- ٢. لشركة تضامن أو توصية بسيطة أو مسؤولية محدودة يكون أي من أعضاء مجلس الإدارة أو أقاربه شريكاً فها أو من بين كبار التنفيذيين.
- لشركة مساهمة أو مساهمة مبسطة يملك فيها عضو مجلس الإدارة أو
 أي من أقاربه متفرقين أو مجتمعين ما نسبته ٥ % أو أكثر من إجمالي
 أسهمها العادية.
- لنشأة -من غير الشركات- يمتلك فيها عضو مجلس الإدارة أو أي من أقاربه أو يديرونها.
- لنشأة أو شركة يكون العضو أو أي من أقاربه عضواً في مجلس إدارتها أو من كبار تنفيذيها فيما عدا تابعي البنك.



Nomination Request

السادة لجنة الترشيحات والمكافآت في البنك العربي الوطني

To the Nominations and Remuneration Committee at Arab National Bank

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

Peace and blessings of God be upon you,

أنا الموقّع أدناه أتقدّم برغبتي في الترشّح / أُرشّح لعضوبة:

I, the undersigned, hereby submit my candidacy/ am being nominated for membership in:

🔲 مجلس إدارة البنك العربي الوطني" البنك" للدورة القادمة التي تبدأ بتاريخ

Board of Directors of Arab National Bank (the "Bank") for the upcoming term, which commences on April 1, 2026 and ends on March 31, 2029.

Committee, which emanates

□ لجنة

۱ أبربل ۲۰۲٦ وتنتهي في ۳۱ مارس ۲۰۲۹.

from the Board of Directors of Arab National Bank.

البنك العربي الوطني.

طلب الترشّح

Enclosed herewith are all required documents and information. I further acknowledge and declare the following:

مرفق لكم بطيه كافة الوثائق والبيانات المطلوبة، كما أُقرّ بما يلي:

- I am fully aware of the announced nomination requirements, as well as the regulations and principles issued by the supervisory and regulatory authorities.
- أنني على اطلاع تام بشروط الترشع المعلن عنها، والمضمنة في اللوائح والمبادئ الصادرة عن الجهات الإشرافية والرقابية.

المنبثقة عن مجلس إدارة

- 2. My nomination for the membership is compliant with and subject to the approved nomination policies, standards, procedures, and related terms of reference., which require a review and investigation of my record and credentials, as well as the submission of any additional information or documents that the Bank or the supervisory and regulatory authorities may request at a later date.
- بأن ترشُّعي للعضوية مستوفى وخاضع لسياسة ومعايير وإجراءات الترشُّع المعتمدة واللوائح ذات العلاقة، والتي تتطلب المراجعة والتحري عن سجلي وسيرتي، وتقيد أي معلومات أو مستندات إضافية قد يطلبها البنك أو الجهات الإشرافية والرقابية في وقت لاحق.
- 3. The accuracy and correctness of all information, data, and signatures provided in this application and its attachments.
- صحة ودقة جميع المعلومات والبيانات والتواقيع الواردة في وثائق
 هذا الطلب وملحقاته.
- 4. I have attached all required documents and forms.

٤. إرفاق كافة الوثائق والنماذج المطلوبة.

I also agree and authorize Arab National Bank to access my electronic criminal clearance certificate and inquire about my criminal records, and to inquire about my credit history with the Saudi Credit Bureau (SIMAH) or any other official entity. This includes both disclosed and undisclosed financial information pertaining to me. Furthermore, I authorize the Bank to disclose and exchange my information with SIMAH pursuant to this document.

كما أوافق وأفوّض البنك العربي الوطني بصلاحية الاطلاع على شهادة خلو السوابق الإلكترونية الخاصة بي والاستفسار عني لدى الأدلة الجنائية، وايضاً الاستفسار عن حالتي الائتمانية لدى الشركة السعودية للمعلومات الائتمانية (سمة) أو لدى أي جهة أخرى رسمية، ويشمل ذلك أيضًا المعلومات المالية المعلنة وغير المعلنة الخاصة بي. كما أفوّض البنك بالإفصاح عن معلوماتي وتبادلها مع (سمة) بموجب هذا المستند.



Accordingly, I release Arab National Bank from any responsibility or legal liability that may arise from any inquiry made to any entity whatsoever. I hereby sign below.

وبناءً عليه، أُخلي مسؤولية البنك العربي الوطني من أي التزام أو تبعات قانونية قد تنتج عن إجراء أي استفسار لدى أي جهة كانت. هذا وقد تم التوقيع أدناه، والله ولي التوفيق.

Applicant's Name	اسم مقدم الطلب
Signature	التوقيع
Identification Number	رقم الهوية
Mobile Phone Number	رقم الجوال
Date	التاريخ



المعلومات الشخصية Personal information

Personal Details							البيانات الشخصية
Full Name in Arabic							الاسم الرباعي باللغة العربية:
Full Name in English:							الاسم الرباعي باللغة الانجليزية:
Gender:	Female / ¿	اً أنثى			ذكر /Male]	الجنس:
Nationality:							الجنسية:
Age:	ا ٦١ فما فوق / 61 & Over	46-60	/٦٤٦	31-45 /	(20-41	۳۰ قل / ۳۰	العمر:
Date of Birth:	/ /	G			/ ه	/	تاريخ الميلاد:
Place of Birth:							مكان الميلاد:
Educational Level:	Universit	y/جامعي High So	ا ثانوي / hool:	Middle Schoo	متوسط/اد	🔲 ابتدائي/ Elementary School	المستوى التعليمي:
Ludeational Level.		🔲 غير ذلك / Other			یا / Postgraduate	دراسات عل	المستوى التعليمي.
Personal Identification Inform	nation						بيانات الهوية الشخصية
Identification Type:	Passport / جواز سفر	Reside	nce Permit / ية إقامة	هویـ	Nation	ا al ID / هوية وطنية	نوع الهوية:
Identification Number:				1			رقم الهوية:
Place of Issue:							مكان الإصدار:
Expiration Date:	/ /	G			ر ه	/ /	تاريخ الانتهاء:
			1			-	
National Address and Contac	t Information						العنوان الوطني ومعلومات التواصل
National Address and Contact National Address	اسم المدينة		سم الحي			العنوان المختصر	العنوان الوطني ومعلومات التواصل
			سم الحي District Na			العنوان المختصر Short Address	العنوان الوطني ومعلومات التواصل بيانات العنوان الوطني:
National Address Details:	اسم المدينة		* '				بيانات العنوان الوطني:
National Address	اسم المدينة		* '				



Information in	the Home Country (Fo	المعلومات في البلد الأم (لغير السعوديين)			
الرمز البريدي	صندوق البريد	رقم الوحدة	الشارع	المدينة	الدولة
Postal Code	P.O. Box	Unit Number	Street	City	Country
Contact Number	erin				. Št (
Home Country:	:	رقم التواصل في البلد الأم			

Social media accounts (such as X, Facebook, LinkedIn, etc.) د بتماعي (مثل LinkedIn ، Facebook) د بتماعي (مثل ۲.)	الحسابات في مو اقع التواصل ا
اسم المستخدم / Username	المنصة / Platform
	Х
	Facebook
	LinkedIn
	Other (please specify)



السيرة الذاتية الداتية الداتي

Brief Resume:	نبذة مختصرة عن السيرة الذاتية:

Candidate's Academic		وهلات العلمية للعضو المرشح		
اسم الجهة المانحة	تاريخ الحصول على المؤهل	التخصص	المؤهل	
Academic Institution Name	Date Awarded	Major	Qualification	



Candidate's Professional Experience	الخبرات العملية للعضو المرشح
مجالات الخبرة	الفترة (من / الي)
Area of Expertise	Duration (from/to)

Current and pre	Current and previous memberships on the Board of Directors of other joint stock companies (listed				كات مساهمة (مدرجة أوغيرمدرجة) أو أي شركة أخرى أيا كان	العضويات الحالية والسابقة في مجالس إدارات شر	
or unlisted) or a	or unlisted) or any other company, regardless of legal form, or its committees				شكلها القانوني أواللجان المنبثقة منها		
تاريخ انتهاء العضوية Membership End Date	تاريخ بدأ العضوية Membership Start Date	الشكل القانوني للشركة Company Legal Form	عضوية اللجان Committee Membership	صفة العضوية فيذي، غير تنفيذي، مستقل) Membership typ Executive, Non) executive, Indepenc	النشاط الرئيسي Main Activity	اسم الشركة Company Name	



Current and Previou	us Memberships in Co	ommittees (excluding Board N	lemberships) of Joint Stock	ي لا تشمل عضوية مجلس الإدارة) لدى شركات مساهمة (مدرجة أوغير	العضويات الحالية والسابقة في اللجان (ال
Companies (listed or unlisted) or any other company, regardless of legal form.			al form.	قانوني	مدرجة) أو أي شركة أخرى أيا كان شكلها ال
تاريخ انتهاء العضوية	تاريخ بدأ العضوية	اسم اللجنة	الشكل القانوني للشركة	النشاط الرئيسي	اسم الشركة
Membership End Date	Membership Start Date	Committee Name	Company Legal Form	Main Activity	Company Name

Note: If the space provided for any of the required information is insufficient, please attach your answer on a separate signed sheet and submit it along with this Application Form.

ملاحظة: في حال عدم كفاية المساحة المخصصة للإجابة على أي من البيانات المطلوبة، يُرجى إرفاق الإجابة في ورقة منفصلة، موقعة من قبل المرشح، وإرفاقها مع استمارة الترشح.



Independence Assessment

Referring to the Corporate Governance Regulations issued by the Capital Market Authority, and the Corporate Governance Principles for Banks Operating in Saudi Arabia issued by the Saudi Central Bank, you are kindly requested to complete the Independence Assessment.

Kindly ensure the accuracy of the information. If any factors affecting your independence status arise at any time during your term, you are required to notify the Corporate Governance and Board Secretary Group immediately.

تقييم صفة الاستقلالية

إشارة إلى لائحة حوكمة الشركات الصادرة عن هيئة السوق المالية والمبادئ الرئيسة للحوكمة في المؤسسات المالية الصادرة عن البنك المركزي السعودي، نرجو من سعادتكم التكرم بتعبئة البيانات الخاصة بتقييم وبيان صفة الاستقلالية.

نأمل تحري الدقة، في حال ظهور أي عوامل قد تؤثر على حالتك كعضو مستقل في أي وقت خلال مدة عضوبتك، يتوجب عليك إبلاغ مجموعة حوكمة الشركات وأمانة مجلس الإدارة على الفور.

لا ينطبق Not Applicable	ينطبق Applicable	Situations Affecting Independency (English)	عوارض الاستقلالية (عربي)
		1. Owns 5% or more of the shares in the Bank or any company within its group, or is a relative of someone who owns such a percentage.	 أن يكون مالكاً لما نسبته %5 أو أكثر من أسهم البنك أو أسهم أي شركة من مجموعة البنك أو له صلة قرابة مع من يملك هذه النسبة.
		2. Is a relative of any member of the Bank's Board of Directors or any other company within its group.	 أن تكون له صلة قرابة مع أي من أعضاء مجلس الإدارة في البنك أو في شركة أخرى في مجموعة البنك.
		3. Is a relative of any senior executive of the Bank or any other company within its group.	 ". أن تكون له صلة قرابة مع أي من كبار التنفيذيين في البنك أو في أي شركة من مجموعة البنك.
		4. Is a board member of any company within the Bank's group.	 أن يكون عضو مجلس إدارة في أي شركة أخرى من مجموعة البنك.
		5. Is currently an employee or has been employed within the past two years by the Bank or any company within its group, or has held a controlling interest in the Bank or any entity dealing with the Bank or its group, such as external auditors or major suppliers, within the past two years.	 أن يعمل أو كان يعمل موظفاً خلال العامين الماضيين لدى البنك أو شركة أخرى من مجموعتها، أو أن يكون مالكا لحصص سيطرة لدى البنك أو أي طرف متعامل مع البنك أو شركة أخرى من مجموعة البنك، كمراجعي الحسابات وكبار الموردين خلال العامين الماضيين.



لا ينطبق Not Applicable	ينطبق Applicable	Situations Affecting Independency (English)	عوارض الاستقلالية (عربي)
		6. Is currently an employee or has been employed within the past two years by the Bank, a company within its group, a major shareholder, a major supplier, or an external auditor. Alternatively, has held a controlling interest in the Bank, a company within its group, or a major shareholder, or has had business dealings with the Bank as an external auditor or major supplier within the past two years.	٦. أن يعمل أو كان يعمل موظفاً خلال العامين الماضيين لدى البنك أو شركة من مجموعتها أو كبار مساهمها أو كبار الموردين ومراجعي الحسابات، أو أن يكون مالكاً لحصص سيطرة لدى البنك أو شركة من مجموعة البنك، أو كبار مساهمها أو أي طرف متعامل مع البنك كمراجعي الحسابات أو كبار الموردين خلال العامين الماضيين.
		7. Has a direct or indirect interest in businesses or contracts executed for the Bank's account.	 أن تكون له مصلحة مباشرة أو غير مباشرة في الأعمال والعقود التي تتم لحساب البنك.
		8. Receives financial compensation from the Bank, in addition to Board or committee membership remuneration, exceeding SAR 200,000 or 50% of the remuneration received in the previous year for Board or committee membership—whichever is lower.	 أن يتقاضى مبالغ مالية من البنك علاوة على مكافأة عضوية مجلس الإدارة أو أي من لجانه تزيد عن (٢٠٠,٠٠٠) ريال او عن ٥٠٪ من مكافأته في العام السابق التي تحصل عليها مقابل عضوية مجلس الإدارة أو أي من لجانه أيهما أقل.
		9. Engages in a business competing with the Bank or operates in any of the Bank's business sectors.	 ٩. أن يشترك في عمل من شأنه منافسة البنك، أو أن يتجر في أحد فروع النشاط الذي يزاوله البنك.
		 Has served as a Board Member of the Bank for more than nine years, whether consecutively or non- consecutively. 	 ١٠. أن يكون قد أمضى ما يزيد على تسع سنوات متصلة أو منفصلة في عضوية مجلس إدارة البنك.
		11. Has a credit relationship with the Bank, either in his/her own name or in the name of a relative*, exceeding SAR 1,000,000. *Relatives, for the purpose of this criterion, are defined as: fathers and mothers, grandfathers and grandmothers, children and grandchildren, husbands and wives.	 ان تكون لديه علاقة ائتمانية باسمه أو باسم أحد أقاربه* مع البنك تزيد عن (مليون) ريال سعودي. *تعريف الأقارب لهذا العارض كالتالي (الآباء والأمهات والأجداد والجدات، الأولاد وأولادهم، الأزواج والزوجات).



I Acknowledge the following: (Please select one of the following options)		مهادق على : (برجى اختيار أحد الخيارات التالية)	
	I have independent status in accordance with the definition and information provided above. Should any matter arise that affects my independence, I will immediately inform the Corporate Governance and Board Secretary Group at Arab National Bank.	أتمتع بالاستقلالية وفقًا للتعريف والبيانات الواردة أعلاه. وفي حال طرأ أي أمر يؤثر على استيفائي لشروط الاستقلالية، فسوف أقوم فورًا بإبلاغ مجموعة حوكمة الشركات وأمانة مجلس الإدارة في البنك العربي الوطني.	
	I do not have independent status because one of the above-mentioned factors affecting independence applies to me.	لا أتمتع بالاستقلالية لوجود أحد العوامل المؤثرة على الاستقلالية المذكورة أعلاه.	

Applicant's Name	اسم مقدم الطلب
Signature	التوقيع
Date	التاريخ



Disclosure of Competing Business

الافصاح عن الأعمال المنافسة

A summary of the names of companies or entities in which the nominee holds direct or indirect management or ownership interests and that engage in activities similar to those of the Bank or its group:

ملخص بأسماء الشركات او المؤسسات التي يشترك المرشح في ادارتها او ملكيتها بشكل مباشر او غير مباشر وتمارس اعمالا شبهه بأعمال البنك أو مجموعته:

طبيعة العلاقة	طبيعة عمل الشركة	اسم الشركة	
Nature of the relationship	Nature of the company's work	Company Name	



Disclosure of Transactions and Contracts with the Bank

الافصاح عن الأعمال والعقود مع البنك

A statement of the existing transactions and contracts with the Bank or any direct or indirect interests of the nominee:

بيان بالأعمال والعقود القائمة مع البنك أو أي مصالح للمرشح مباشرة او غير مباشرة:

مبلغ العقد	طبيعة العمل او العقد	اسم الشركة
Contract Amount	Nature of Work or Contract	Company Name



Check list for Completion of Nomination Requirements

قائمة التحقق من اكتمال متطلبات الترشح

#	Requirements	المتطلبات	#
1	Board and Subcommittee Membership Nomination Application Form.	استمارة الترشح لعضوية مجلس الإدارة واللجان المنبثقة.	١
2	Issuer's Board of Directors, Audit Committee and their associate's information from (does not apply to candidates of other committees).	نموذج معلومات أعضاء مجلس الإدارة ولجنة المراجعة وأقاربهم الصادر من قبل تداول السعودية (لا ينطبق على مرشعي اللجان الأخرى).	۲
3	Copies of local academic certificates and the equivalency statement for certificates obtained from outside the Kingdom (with the original upon submission).	نسخ من الشهادات الأكاديمية المحلية وبيان المعادلة للشهادات من خارج المملكة (مع الأصل عند التقديم).	٣
4	A clear copy of the ID card, passport and family card.	نسخة من الهوية وسجل الأسرة وجواز السفر.	٤
5	Two photographs of the nominated member.	صورتان فتوغرافيتان للعضو المرشح.	٥
6	Fit and proper form issued by "SAMA".	نموذج الملائمة الصادر من قبل البنك المركزي السعودي.	٦
7	Resume form issued by CMA.	نموذج السيرة الذاتية الصادر من قبل هيئة السوق المالية.	γ

Applicant's Name	اسم مقدم الطلب
Signature	التوقيع
Date	التاريخ